
Referat från Årsmötet den 25/8-21 

Äntligen kunde vi genomföra årsmötet som vi skulle ha haft i februari men som 

då sköts på framtiden på grund av covid-19. Och äntligen fick vi träffas! Att 

döma av sorlet var det nog efterlängtat. 40 medlemmar dök upp och var 

utplacerade med avstånd, 4 vid varje bord. Vi uppmanades att hålla avstånd och 

handsprit fanns tillgängligt. 

Mötet började med att jag, som ordförande, hälsade alla välkomna. En tyst 

minut hölls för våra under året avlidna medlemmars minne. Därefter läste jag en 

dikt av Nils Ferlin. 

Årsmötesförhandlingarna leddes av Jonny Mattsson, som snabbt och effektivt 

gick igenom alla punkter. 

 

Jag omvaldes som ordförande ytterligare ett år och tackar för förtroendet.  

Övriga ledamöter i styrelsen är Ulf Nyängs, Karin Tibell, Sten Blomberg, Jan 

Söderholm och de nyvalda ledamöterna Gunilla Ellmo Boström, Göran 

Andersson och Bror Bergqvist. Björn Albinsson och Kjell-Åke Ivansson 

fortsätter som revisorer. 

 



 

Efter årsmötet berättade Ingrid Lindeby om skeppets Tanas äventyr på de sju 

haven, en både spännande och sorglig berättelse.  

Glädjande nog fick jag hälsa flera nya medlemmar välkomna till vår förening 

och som vanligt fick de varsin kaffebiljett efter att ha presenterat sig. 

Efter kaffe med dopp, som dagen till ära, bestod av ost-och skinksmörgås, 

informerade Rolf Åkesson om kursutbudet på Senior Net och Göran Andersson 

om en ev. kurs om hur man undviker att bli lurad på olika sätt. 

Mötet avslutades med lottdragning och hjärngympa.  

Känns roligt att ha kommit igång igen och ser fram emot en givande höst. 

Vid pennan 

Monica Hilding 


